
Kritična razprava na seji komiteja
OK ZKS

Premik na boljše
Celotno analizo o uveljavljanju politične-

ga sistema samoupravljanja v šišenski obči-
ni bi lahko strnili v ugotovitev, da so bili pri
uveljavljanju novih, delegatskih odnosov v
drugem mandatnetn obdobju doseženi boljši
rezultati kot v prvem, kljub temu pa so na
nekaterih področjih še vedno napake, ki jih
bo treba odpraviti.

Precejšen premik na boljše je bil storjen
pri samoupravni organiziranosti krajevnih
skupnosti, kljiub temu pa se na sejah zbora
krajevnih skuipnosti občinske skupščine še
čutijo lokalni in včasih celo zasebni interesi.
Ob analiziranju stanja Skupščinskega siste-
ma je vsekakor v ospredju ugotovitev, da
zbor združenega dela še nima tiste vloge, ki
bi jo glede na velikost svoje delegatske baze
in pomembnosti zadev, o katerih sklepa, mo-
ral imeti. Prav taiko bo treba natančneje o-
predeiliti pristojnosti posameznih služb, ko-
mitejev, upravnih organov in družbenopoli-
tičnih orgacnizacij, saj le-ti neredko prelagajo
uresničitev posamezne nalage z enih ramen
na druga. V skupščinskem sistemu bo treba
tudi določneje opredeliti vlogo mesta Ljub-
Ijane kot celote petih Ij-ubljanskih občin. Ne
sme se namreč zgoditi, da bi mesto postalo
šesta občina, ampak naj mestini organi rešu-
jejo le tiste probleme in opraviljajo tiste
službe, ki so resnično skupnie za vseh pet
občin.

Ko so govorili o vlogi in pomenu delegat-
skih gradiv, so člani komiteja občinske kon-
ference OK ZKS Ljuibljana-Šiška, ki so uve-
ljavljanju političnega sistema socialističnega
samioupravljanja posvetili sejo komLteja 11.
oktobra, poudarili, da so gradiva med dru-
gim tudi preveč enostranska in ne vodijo de-
lavca k razmišljanju. Običajno je v gradivu
podana le ena sama rešitev problema, na
odločevalcu ostane le, da predlagano inačico
sprejme ali ne, pa čeprav so še druge mo.žne
rešitve.

Pri ustanaviljanju družbenih svetov bo tre-
ba razmisliti, ali ne bi bilo upravičeno usta-
noviti te svete tudi za nekatera vprašanja,
za katera do sedaj nismo predvidevali usta-
novitve teh svetov — za kmetijstvo, za vzgo-
jo in izobraževanje . . .

V samoupravnih interesnih skupnostih bo
treba združiti njihove strakovne službe, ki
bodo morale svoje delo opravljati bolj kq-
ordinirano. še posebej združenim delegaci-
jam se sedaj dogaja, da bi morale imeti se-
stanke kar vsak teden predvsem zaradi
neusklajenosti dela posameznih interesnih
skupnosti.

Ob vsem tem .pa bo treba storiti tudi od-
loonejše korake pri informiranju in odgovor-
nosti delegatav, kajti le tako lahko pričaku-
jemto odpravo nakaterih napalk. Seveda _pa
bodo morali pri vseh teh nalogah učinkovito
delovati tudi komunisti, zato bo treba ka-
drovsko okrepiti osnovne organizacije ZK y
TOZD in krajevnih skupnostih, saj ugotovi-
tev, da je največ komunistov v osnovnih or-
ganizacijah v skupnih službah, vsekakor za-
služi premislek.
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